
 

 

 

 

 

Protokół z zebrania Zarządu Polskiego Związku Szachowego on-line 

26 marca 2025 r. (środa), godz. 20.00 

Uczestnicy zebrania:  

1. Radosław Jedynak – Prezes  

2. Artur Jakubiec - Wiceprezes Zarządu 

3. Paweł Zaskalski - Wiceprezes Zarządu 

4. Szymon Pieczewski – Wiceprezes Zarządu 

5. Anna Mrozińska - Członek Zarządu 

6. Aleksander Sokólski - Skarbnik 

7. Marcin Taboła – Członek Zarządu 

8. Kamil Zapałowski – Członek Zarządu 

 

Protokolant – Radosław Jedynak 

 

Agenda zebrania 

1. Powitanie – R. Jedynak 

2. Stwierdzenie ważności zebrania i zdolności do podejmowania uchwał – R.Jedynak 

3. Uchwały podjęte drogą elektroniczną – R.Jedynak 

4. Centralny Rejestr PZSzach – stan obecny i plany na przyszłość - A. Sokólski 

5. Indywidualne Mistrzostwa Polski w Krakowie – przygotowania – R.Jedynak 

6. Mistrzostwa Polski do lat 10, podsumowanie turnieju – K.Zapałowski 

7. Mistrzostwa Polski do lat 16 i 18, podsumowanie turnieju – A.Mrozińska 

8. Sprawy różne 

9. Zakończenie zebrania 

 



 

Przebieg obrad  

1. Powitanie.  

O godzinie 20.00 zebranie otworzył Prezes Radosław Jedynak który powitał zebranych  

i rozpoczął obrady w charakterze przewodniczącego. Nikt nie zgłosił uwag do agendy i 

zaproponowanych punktów porządku obrad, w związku z czym zostały one zatwierdzone przez 

uczestników. 

 

2. Stwierdzenie ważności zebrania i zdolności do podejmowania uchwał.  

Przewodniczący stwierdził, że obecnych jest 8 członków Zarządu, uznał zebranie za prawidłowo 

zwołane i zdolne do podejmowania uchwał. Poinformował, że obrady będą nagrywane i 

protokołowane. 

 

3. Uchwały podjęte drogą elektroniczną. 

Radosław Jedynak zaproponował uczestnikom zapoznanie się z listą uchwał podjętych drogą 

elektroniczną. Członkowie zarządu zapoznali się z treścią uchwał. Nikt nie wniósł zastrzeżeń i nie 

przedstawił uwag do wspomnianej wyżej listy uchwał. Następnie obecni członkowie Zarządu 

zatwierdzili jednogłośnie listę uchwał przyjętych drogą elektroniczną.  

4. Centralny Rejestr PZSzach – stan obecny i plany na przyszłość. A. Sokólski 

Aleksander Sokólski omówił postępujący przebieg prac nad centralnym rejestrem nad którym 

sprawuje bieżącą kontrolę. Zmiany są absolutnie konieczne, gdyż wszystkie problemy rzutują na całe 

środowisko szachowe i sposób organizowania i rozgrywania turniejów. Stara baza danych CR 

powoduje liczne przerwy w obsłudze danych i powoduje niezadowolenie wśród sędziów i 

organizatorów. Związek nie może do tego dopuszczać, dlatego zgodnie z zapowiedziami prace nabrały 

przyspieszenia i można spodziewać się pierwszych efektów w okolicach 30 czerwca przed wakacjami. 

Anna Mrozińska zwróciła uwagę, że ewentualne zmiany muszą być wprowadzone mądrze, aby np. nie 

skasować listy rozliczeń w starej bazie, co mogłoby doprowadzić do wielkiego bałaganu. Aleksander 

Sokólski zapewnił, że nie ma się o co martwić, wszystkie kopie są prowadzone na bieżąco i w razie 

problemów zawsze możliwe do odtworzenia. 

5. Indywidualne Mistrzostwa Polski w Krakowie – przygotowania. R. Jedynak 

Radosław Jedynak omówił stan przygotowań na dzień dzisiejszy. Turniej odbędzie się po raz 

pierwszy w historii na Zamku Wawelskim w najbardziej prestiżowej lokalizacji w jakiej mogą być 

rozegrane zawody szachowe. Związek współpracuje w tej kwestii z władzami miasta, szykujemy różne 

dodatkowe inicjatywy i atrakcje. Pula nagród jak i koszt zorganizowania tej imprezy są już zapewnione. 

6. Mistrzostwa Polski do lat 10 – Kamil Zapałowski  

Turniej został przeprowadzony w bardzo dobrym stylu, a protesty składane zaocznie na tydzień 
przed imprezą przez Śląski Związek Szachowy okazały się całkowicie nieuzasadnione. Transmisja 
działała profesjonalnie, za co Kamil Zapałowski podziękował Dolnośląskiemu Związkowi Szachowemu, 
który użyczył sprzętu i zadbał o obsługę. W czasie mistrzostw zorganizowane zostały bezpłatne imprezy 
towarzyszące, jak turniej blitza z nagrodami, symultana ze znanym streamerem Krzysztofem 



Budrewiczem, czy ognisko z kiełbaskami. Turniej odwiedził w charakterze wizytatora wiceprezes 
PZSzach Paweł Zaskalski, który podkreślił wysoką jakość w organizacji zawodów, zgodność z 
wymogami. Jakoś pokoi odpowiadał tym złożonym w ofercie, a często była nawet wyższa. Wyżywienie 
stało na bardzo wysokim poziomie. P. Zaskalski uznał MP 10 za zorganizowane naprawdę nieźle, a 
krytykę płynącą od niektórych za chybioną. Członkowie zarządu zgodnie uznali, że należy nauczyć się 
żyć z takimi sytuacjami i dalej wykonywać swoją, dobrą robotę. 

7. Mistrzostwa Polski do lat 16 i 18 – A. Mrozińska 

Anna Mrozińska potwierdziła, że turniej przebiegł w dobrej i spokojnej atmosferze bez żadnych 
zakłóceń. Ośrodek VIS w Jastrzębiej Górze jest dobrze znany uczestnikom, gdyż od lat gości imprezy 
juniorskie. W trakcie mistrzostw odbyły się imprezy towarzyszące, które cieszyły się dużą 
popularnością jak rozgrywki w blitza, tenisa stołowego czy piłkarzyki. Organizatorzy zdecydowali się 
zwiększyć nagrody finansowe w stosunku do tego, co zostało złożone w ofercie i co jest w 
regulaminie, gdyż uznali je za zbyt niskie. Poruszono kwestię wpisywania nagród do regulaminu i 
ustalono, że to powinno znajdować się w komunikacie i ofercie w trakcie zgłoszenia do konkursu. 
Wizytujący turniej Paweł Zaskalski również bardzo wysoko ocenił organizację, standard rozgrywek i 
zakwaterowania. Sale były przygotowane prawidłowo, zapewniono dla grających i rodziców kawę, 
herbatę i ciastka. Podobnie jak w MP 10 znalazła się jedna osoba niezadowolona, która naruszała 
dobrą atmosferę panującą na zawodach. Zarzuty dotyczyły m.in. braku windy i konieczności 
wniesienia bagaży na drugie piętro. W zakończeniu wziął udział wiceprezes Szymon Pieczewski, który 
wręczał nagrody i medale dla najlepszych. 

8. Sprawy różne 

Anna Mrozińska zwróciła uwagę na absencję niektórych czołowych zawodników w rozgrywkach. 
Przyczyną tego były zapewne wcześniejsze sukcesy w Mistrzostwach Świata i Europy, jak i 
niedogodny termin Mistrzostw Świata do lat 20. Artur Jakubiec zwrócił uwagę, że FIDE nie po raz 
pierwszy żongluje terminami rozgrywania turniejów w nieprzewidywalny sposób.  

Artur Jakubiec podniósł kwestię konieczności podniesienia progów rankingowych graczy 
zamieszczonych w regulaminach dotyczących dofinansowania MŚJ i MEJ przez związek. Obecnie 
po reformie rankingowej FIDE w niektórych przypadkach uchwalony ranking jest niewiele wyższy 
jak minimalny możliwy. Ustalono, że zmiany zostaną wprowadzone od nowego roku. 

Marcin Taboła podniósł temat możliwego spóźnienia się na rundę i konieczności ujednolicenia 
przepisów w tej materii. Aleksander Sokólski odpowiedział, że należy przeprowadzić gruntowną 
zmianę regulaminów najlepiej na wzór ECU, które zawsze najbardziej profesjonalnie podchodzi 
do tematu. Przepisy powinny być identyczne dla każdego rodzaju rozgrywek, ewentualnie dla 
całych kategorii jak np. szachy juniorskie, ligowe. 

9. Zakończenie obrad 

Przewodniczący Zebrania powiedział, że został wyczerpany porządek obrad, podziękował obecnym 

za udział w zebraniu w imieniu prezesa i pozostałych członków zarządu i o godz.21.46 zakończył 

zebranie.  

 

Przewodniczący Zebrania  Radosław Jedynak  /-/  


